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          На 73 стр., 4 графика, 3 приложения. В данной работе рассмотрена проблема языковых заимствований в современном французском языке. Даны общие понятия и классификации англицизмов, взятых из статей женских журналов «Marie-Claire», «Grazia», «Be». Проведен анализ употребления англоязычных заимствований в статьях электронной версии журналов «Marie-Claire», «Grazia», «Be». Даётся количественный анализ отобранного языкового материала. Изучены причины и последствия миграции языковых элементов английского языка, их лексико-семантическая адаптация в современном французском языке.
        

        
          73 pages, 4 diagrams, 3 applications. In the given work the topic of language borrowings in the modern French is stated. The general concepts and classifications of anglicisms taken from the women magazines «Marie-Claire», «Grazia», «Be», are given. The analysis of the usage of English-language borrowings in electronic edition of «Marie-Claire», «Grazia», «Be» is lead. The quantitative analysis of selected language materials is given. The causes and effects of English linguistic elements migration and their lexical-semantic adaptation in modern French are investigated.
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